

استمتع بخصم

15%

على مشترياتك
من أمازون
عند استخدام بطاقات
ماستركارد بنك الرياض



يحد أقصى 75 ريال سعودي

يسري العرض حتى 2024/07/21

العرض حصري لأعضاء أمازون برايم فقط

الحد الأدنى لمبلغ العملية 100 ريال سعودي للمشاركة في العرض

تطبق الشروط والأحكام | بنك الرياض خاضع لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

الشروط والأحكام:

- العرض متاح على الموقع الإلكتروني amazon.sa وموقع الهاتف المحمول وتطبيقات الهاتف المحمول الخاصة به
- العرض صالح لجميع حاملي بطاقات ماستركارد الائتمانية ومسبقة الدفع.
- يسري عرض بنك الرياض لفترة محدودة فقط حتى يتم الاستفادة من جميع الخصومات المتاحة بدءًا من 2024 /7/16 حتى 2024 /7/21
- استخدم كود الخصم "MC15" لتحصل على 15%.
- عند شراء حامل البطاقة منتج مؤهل على amazon.sa باستخدام البطاقة خلال فترة العرض، فسيحصل على خصم بنسبة 15% على إجمالي مبلغ العملية، باستثناء أي ضرائب أو رسوم جمركية أو رسوم شحن، عن طريق استخدام كود الخصم.
- العرض حصري لأعضاء أمازون برايم فقط.
- يجب أن يكون الحد الأدنى لمبلغ العملية 100 ريال سعودي للمشاركة في العرض.
- الحد الأقصى للخصم لهذا العرض ولكل عضو برايم عبر موقع Amazon.sa و/أو التطبيق هو 75 ريال سعودي.
- في حالة استخدام بطاقات متعددة من خلال حساب عميل برايم واحد على Amazon.sa، سيتم اعتبار البطاقة الأولى المستخدمة خلال فترة العرض فقط لهذا العرض. وفي حالة استخدام البطاقة ذاتها على حسابات متعددة لعملاء أمازون، فسيتم اعتبار الحساب الأول فقط الذي يستخدم البطاقة خلال فترة العرض لهذا العرض.
- الدفع عن طريق Apple Pay غير مشمول في هذا العرض
- يسري هذا العرض فقط على جميع المنتجات المعروضة على Amazon.sa وتبيعتها Amazon.sa أو بائعها الخارجي على Amazon.sa ("المنتجات المؤهلة") باستثناء فئة منتجات أمازون اللاسلكية (بما في ذلك - على سبيل المثال لا الحصر - الجوالاات) وبطاقات هدايا أمازون ومنتجات متجر أمازون العالمي وأغذية الأطفال وشواحن الجوالاات ومنتجات اديداس التي تبعتها العلامة والبرامج الرقمية وألعاب الفيديو غير المشمولة في العرض. يخضع تصنيف المنتجات لتقدير أمازون وحدها.
- لا ينطبق العرض على المدفوعات التي يقوم بها العملاء باستخدام طريقة الدفع نقدًا عند الاستلام.
- قد يتم الاستفادة من هذا العرض بالتزامن مع عروض أمازون أو العروض الترويجية الأخرى وفقًا لتقدير أمازون نفسها.
- لن يتم، تحت أي ظرف من الظروف، تسوية مبلغ العرض المقدم نقدًا كبديل من من أمازون
- إذا تم إلغاء طلب أو إصدار طلب إرجاع، فسيتم إرجاع المبلغ الصافي الذي دفعه حامل البطاقة فقط. لن يتم استرجاع أي مبلغ فيما يتعلق بالخصم.
- في حالة انتهاك العميل لأي من شروط وأحكام هذه الحملة، يحق للبنك أو أمازون استبعاد حامل البطاقة في أي مرحلة من الحملة حسب التقدير المطلق للبنك أو أمازون.
- يخضع العرض إلى التوافر. بغض النظر عن أي بند آخر من هذه الشروط، وتحفظ أمازون بنك الرياض بالحق في أي وقت في تعديل وإضافة و/أو إزالة و/أو تعديل (كليًا أو جزئيًا) أيًا من البنود والشروط الواردة في شروط العرض هذه. يمكن لأمازون أو بنك الرياض استبدال هذا العرض بعرض آخر، سواء كان مشابهًا لهذا العرض أم لا، أو سحبه تمامًا. ويكون قرار أمازون وبنك الرياض بهذا الصدد نهائيًا.
- لا شيء في شروط العرض هذه يلزم أمازون بإجراء المزيد من العروض المشابهة أو غيرها
- سيتم تطبيق الشروط والأحكام الخاصة ببنك الرياض وأمازون.
- يُعتبر أي حامل بطاقة مشارك في هذا العرض موافقًا على شروط وأحكام العرض هذه.
- ألا يقل عمر العميل عن 18 سنة
- الإفصاح عن معدل النسبة المئوية السنوية للبطاقات الائتمانية، [انقر هنا](#).

Terms and Conditions:

- Offer is valid on Amazon.sa website, mobile site and the mobile application.
- This offer is valid for all Mastercard Prepaid & Credit cardholders.
- The Offer is valid for a limited time only until all available discounts have been availed starting from 16/7/2024 until 21/7/2024.
- Use the discount code "MC15" to get a 15%.
- If a Cardholder purchases an eligible product on amazon.sa using a Card during the Offer Period, such Cardholder will get a 15% (fifteen percent) discount on the total amount of the transaction, excluding any taxes, duties or shipping fees, by using the discount code.
- The offer is exclusive to Amazon Prime members only.
- Minimum transaction amount of 100 SAR is required to participate in the Offer.
- The maximum discount under the Offer and per Amazon.sa Prime Member account across the Amazon.sa website and/or app is 75 SAR.
- In the case of use of multiple Cards through one Amazon.sa customer account, only the first Card used during the Offer Period will be considered for this Offer. In the case of use of the same Card on multiple Amazon customer accounts, only the first account using the Card during the Offer Period will be considered for this Offer.
- apple pay payments aren't included in this offer.
- This Offer is only valid on all eligible products available on Amazon.sa, and sold by Amazon.sa or its third-party sellers on Amazon.sa except Amazon wireless category products (including but not limited to mobile phones), Amazon.sa Gift Cards, Amazon Global Store products, Baby Food, mobile recharge, Adidas products sold by Adidas and Digital Software and Video Games are excluded from this Offer. Categorisation of products is at Amazon's sole discretion.
- The Offer is not applicable to payments made by customers using the cash on delivery payment method.
- This Offer may be availed concurrently with other Amazon offers or promotions at Amazon's discretion.
- Under no circumstance will the benefit being offered under this Offer be settled with cash in lieu by Amazon.
- If an order is cancelled or a refund request issued, only the net amount paid by the Cardholder will be refunded. No refund will be issued in respect of the discount.
- If the customer violates any of the terms and conditions of this campaign, the bank or Amazon has the right to exclude the cardholder at any stage of the campaign at the absolute discretion of the bank or Amazon.
- The Offer is subject to availability. Notwithstanding any other provision of these terms, Riyadbank and Amazon reserves the right at any time to amend, add, remove and/or modify (in whole or part) any of the terms and conditions of these Offer Terms. Riyadbank and Amazon can replace this Offer by another offer, whether similar to this Offer or not, or withdraw it altogether. Riyadbank and Amazon's decision in this regard shall be final.
- Nothing in these Offer Terms amounts to a commitment by Amazon to conduct further, similar or other offers.
- Terms and conditions from Riyadbank and Amazon will be applicable additionally.
- Any Cardholder participating in this Offer will be deemed to have accepted these Offer Terms.
- The customer must be 18 years old and above
- For Credit Cards APR disclosure, [Click here](#).